



Til stede:
Keld Vestergaard
Claus Pedersen
Lars Schack Jessen
Stine Mølgaard Jensen
Anders Rohr Jørgensen
Tobias Skovmose
Winni Bonnichsen
Marianne Gøgsig

Afbud:
Gurli Thøgersen
Peder Tørnqvist

Dagsorden

1. Underskrift af referat fra bestyrelsesmøde 2. maj

- a. Gemmes til næste gang, hvor også dette referat underskrives.

2. Punkter fra formanden

- a. Budget/økonomi
 - i. Som det ser ud lige nu, går vi ud af indeværende regnskabsår med et underskud på ca. 70.000 kr.
 - ii. Keld og Lars indkalder til et økonomimøde.

3. Punkter fra næstformanden

- a. Agenda til møde med økonomiudvalget
 - i. Keld, Anders og Claus laver en præsentation, som præsenteres til mødet med økonomiudvalget
- b. Danske Bank Fond
 - i. Marianne sender mail omkring dato for mødet ud igen. Lige nu vi prioriterer mødet med økonomiudvalget først.

4. Punkter fra koordinator

- a. Status, By Night
 - i. Vejret var fantastisk, men gæsterne manglede.
 - ii. Måske den lå for tæt på Tulipanfesten?
 - iii. Medlemmerne skal have lov til at vurdere By Night, så vi kan finde ud af, hvordan vi bedst muligt kan forbedre dagen. Der skal sendes en Survey Monkey ud.
 - iv. Der er egentligt en generel holdning i bestyrelsen, at programmet i år var godt. Måske der manglede lidt mere musik?
 - v. Det er svært at vurdere, hvorfor gæsterne manglede. Mangler der en ordentlig rabat hos butikkerne? Timetilbud? Skulle stand-up (og dermed musik) være startet tidligere? Skal man satse på mere musik i stedet?
 - vi. Skal flere af spisestederne i byen have tilbuddet om at stå med mad, og lave en form for streetfood på Skibbroen?
 - vii. Skal flere foreninger involveres? Ligesom i 'gamle dage'
 - viii. Marianne drømmer om, at aktiviteterne planlægges allerede umiddelbart efter generalforsamlingen.

- b. Status, sommerunderholdning
 - i. Programmet til sommeren er booket, men vi mangler endnu at få styr på økonomien.
 - ii. Pt. er der givet tilsagn til støtte fra Gantech og AB Catering.
 - iii. Send evt. også til: CM Byg, Gammelt Præg,
- c. Status, events generelt
 - i. Generalforsamlingen 2023 kommer til at foregå på Ribe Camping.
- d. Nye medlemmer siden sidst
 - i. Sikringscenter Syd og Lagoni Fodterapi er blevet medlemmer.
 - ii. Tebutikken ved siden af Gurli er blevet kontaktet.
- e. Status på byggekort
 - i. Marianne har indhentet priser fra Nets, for at undersøge et alternativ til SparXpress.
 - ii. Vi skal lige undersøge de små ekstra gebyrer hos SparXpress lidt mere, inden vi kan finde ud af om vi skal skifte eller blive.
- f. Svartider fra bestyrelsen
 - i. Det er svært for koordinator at komme i mål med de arbejdsopgaver, der involverer svar fra bestyrelsens medlemmer, da svartiden for ofte er for lang.
 - ii. Koordinator ønsker svar senest efter 48 timer.
 - iii. Et forslag kunne være at sende sms ud, når en vigtig mail er sendt ud.
 - iv. Input fra andre bestyrelsesmedlemmer er, at når der svares på en gruppemail, behøver man ikke sende svar retur til alle. Det fylder i mailboksen.

5. Eventuelt

- a. Tobias er blevet kontaktet af Destinationen, vedrørende manglende kapacitet på restauranterne i byen, til de kommende mange gæster i sommerhøjsæsonen.
- b. Claus: vi har RiPlay løbet her den 17/6 og har fået virkelig god opbakning i forhold til præmier. Det vil vi gerne takke for.
- c. Der er åbent hus på det nye turistkontor/Handelsstandsforeningens kontor mandag den 19. juni kl. 15.00

Næste bestyrelsesmøde er den 4. juli kl. 8, på Danhostel. Bestyrelsesmødet i august er blevet flyttet til tirsdag den 15. august kl. 8, på Danhostel.